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Refererat af  bestyrelsesmødet den 19. August 2020 kl. 19.00  hos Tove 

Tilstede: Tove Pedersen, Gitte Væggemose og Bente Kristensen 

 

1) Godkendelse af referatet fra den 19. 
August 2020 
 

Referatet underskrives og arkiveres i 
protokollen herefter 

2) Orientering, siden sidst  
 

 
▪ Storskrald: Ejendomsfunktionærerne  

bliver nu mødt med nye krav til hvordan 
skraldet skal anbringes i burene førend 
kommunen vil tømme disse.  
Vi afventer – med spænding - at den nye 
affaldssorterings ordning træder i kraft 
1.1.  2021.  

▪ Belægningen i afdelingen har flere 
steder haft skader i år. Den har ikke 
haft godt af varme og regn 
kombinationen. Belægnings 
problematikken tages op på 
markvandringen 2021 

▪ Hækkeklipper udlånt 3 gange, samt en 
gang udenfor sæson for hækkeklipning 

▪ Antal indflytninger: 1 
▪ Skilte: der er kommet nye skilte op ved 

indkørslen til Anemonevej 

 

3) Helhedsplanen, status og forløb 
 

 
▪ Besigtigelse: den 17. august mlm kl 10 

og 12, var der indbudte håndværkere på 
besigtigelse i afdelingen. Beboere 
tilmeldt SMS service, blev den 5. august 
adviseret via SMS fra FællesBo. Vi satte 
opslag op i udhængsskabet ved 
indkørslen til Anemonevej samt et i 
Anemonevejs Facebook gruppe.  

 

4) Beslutning vedr punkterede ruder i 
glashusene 
 

 
▪ Indtil videre skal der ikke udskiftes 

nogen, idet det bliver en bekostelig 
affære. Vi venter med yderligere 
beslutning til helheldsplanen er 
gennemført 
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5) Afdelingsmøde 31. august 2020  
- Tilmeldinger 
- Forslag 
-     Beretning 
-     Diverse andet 

 

 

 
▪ Dags dato er der 21 tilmeldte til 

spisning. (incl FællesBo  samt 
ejendomsfunktionærer) 

▪ Et forslag er indkommet. 
▪ Forslag til afdelingsbestyrelsens 

beretning er gennemgået og debateret. 
▪ Andre ting vdr afdelingsmødet blev 

vendt.  
 

 

6) Brugen af Facebook – hvordan går det 
 

 
▪ Vi snakker om godkendelsesprocessen 

af opslag. BK vil undersøge et 
spørgsmål om admin rollens beføjelser. 
Ellers er opfattelsen, at Facebook 
fungerer fint, og at det går hurtigt med 
at få relevante informationer ud.  

 

7) Køkken renoveringer 
 

 
▪ Indtil videre er der udskiftet 48 

køkkener og yderlige to udskiftninger er 
bestilt. Dette tages med i beretningen 
til afd.mødet.  Vi vil forsøge, i 
samarbejde med FællesBo og Kvik 
køkkener, at lave en kampagne 
målrettet de resterende 
køkkenrenoveringer. Sættes i gang 
efter afdelingsmødet 
 

8) Næste møde og eventuelle punkter 
hertil 

Mandag den 7. september, kl 19.00 hos Tove.  

▪ Konstituering 
▪ Forretningsorden 

 

9) Eventuelt 
 

• En beboer har henvendt sig vedr et 
forslag om afholdelse af loppemarked. 
Vi har det in mente.  

▪ Afmærkningspæle ved indkørslen. 
Formanden får fuldmagt fra den 
øvrige bestyrelse til at beslutte facon 
og placering 
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Aulum den 7. September 2020 

 

 

________________________________________ 

 

 

 

________________________________________ 

 

 

 

________________________________________ 

 

 

 

 


